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Z Á P I S   

 

z  2. veřejného zasedání Zastupitelstva obce KOSOŘICE 

konaného dne 17. prosince 2014  

 
Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání zastupitelstva obce bylo zahájeno v 18:05 hod. starostou obce Kosořice ing. 

Tomášem Posltem. 

Přivítal přítomné v zasedací místnosti Obecního úřadu.   

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 

zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Kosořice zveřejněna v souladu se 

zákonem po dobu 7 dní, a to od   09.12.2014  do  17.12.2014. 

Současně byla zveřejněna na elektronické úřední desce.  

Předsedající schůze dále dle prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha) 

konstatoval, že je přítomno všech 7 členů zastupitelstva.  

 

Schválení programu 
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným 

 výsledek hlasování: pro  7 proti  0 zdrželi se  0 

 

Schválený program: 
1. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Kontrola minulého zápisu 

3. Rozpočtová opatření    

4. Schválení rozpočtu obce na rok 2015 

5. Majetkové záležitosti 

6. Sběrné místo   

7. Zprávy z činnosti OÚ   

8. Diskuse  

9. Návrh usnesení  

 

K bodu 1. 
Předsedající navrhl:  zapisovatelka zápisu   Jaroslava Kovaříková   

 výsledek hlasování:  pro 7  proti  0 zdrželi se  0 

   ověřovatelé zápisu     Koch Šárka a Sabolová Marcela    

 výsledek hlasování:  pro  7 proti 0 zdrželi se  0 

     navrhovatelé usnesení  Mojžíšová Pýchová Denisa a Adámek Jan         

 výsledek hlasování: pro  7 proti 0 zdrželi se  0 

 

K bodu 2. 

Kontrola minulého zápisu ze dne 05.11.2014  

 VŘ na akci ČOV  a kanalizace zrušeno - oznámeno uchazečům i na profilu zadavatele 

  

K bodu 3. 

Rozpočtová opatření  
RO č. 11/2014   - příjmy   +     199463,00  

- výdaje  -    1760858,00              

           výsledek hlasování  pro 7 proti  0 zdrželi se  0 
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K bodu 4. 

Schválení rozpočtu obce na rok 2015 

Finanční výbor spolu s p. Kovaříkovou připravili návrh na rozpočet obce na rok 2015 jako 

schodkový. Rozpočet zpracován položkově. Zastupitelé obdrželi návrh v předstihu. Návrh 

rozpočtu byl vyvěšen na úřední desce od 01.12.2014 do 17.12.2014. Současně byl zveřejněn 

na elektronické úřední desce.  

Daňové příjmy byly vypočítány dle kalkulačky daní uveřejněné na SMO. Do rozpočtu 

zapracovány dotace na vybavení infrastrukturou sběrného místa a na rekonstrukci hasičské 

zbrojnice. Obě dotace budou financovány z prostředků Středočeského kraje. Ve výdajích 

počítáno s příspěvky spolkům i na opravu a údržbu místních komunikací a vybudování 

nových chodníků (budeme se snažit na tuto akci dostat dotaci - bude projednáno později na 

dnešním zasedání). Připomínky k rozpočtu obce na rok 2015 nebyly.  

Rozpočet projednán podle položek a jako schodkový. 

Schválení předloženého návrhu rozpočtu.  

 výsledek hlasování pro  7 proti  0 zdrželi se  0   

 

K bodu 5. 

Majetkové záležitosti 

 Prodej pozemku pod trafostanicí pro ČEZ Distribuce - záměr vyvěšen nebyl jiný zájemce 

- prodej za 500,00 za m
2 
- jedná se o 9 m

2
 

Schválení prodeje - podpisem smlouvy pověřen starosta    

výsledek hlasování  pro 7 proti  0 zdrželi se  0 

 Schválení Plánovací smlouvy s fi AZ TRADE - dostavuje 15 řadových RD - návrh 

smlouvy připravila právnička, bylo oproti původnímu návrhu provedeno několik změn – 

především nebyla ve smlouvě vyřešena situace s pozemkem p.č. 707. Obec bude přebírat 

jednotlivé stavební objekty n základě doložených pravomocných kolaudací a revizních 

zpráv. Termín dokončení k 31.12.2015. 

Schválení Plánovací smlouvy   

výsledek hlasování  pro 7 proti  0 zdrželi se  0 

 Schválení Smlouvy za zpracování projektu a případné dotace na vybudování nových 

chodníků. Projekt zpracovával ing. Stejskal - přepracuje tak, aby celé odpovídalo 

požadavkům Fondu na poskytnutí dotace. Zpracování a podání žádosti o dotaci zajistí ing. 

Rak - termín předložení žádosti na SFDI do 6.1.2015 

Schválení Smlouvy na zpracování projektu a podání žádosti o dotaci ing. Rakem  

výsledek hlasování  pro 7 proti  0 zdrželi se  0 

 

K bodu 6. 

Sběrné místo   

Obec vyhlásila výběrové řízení na obsazení pracovního místa na správce směrného místa. 

Výzva byla vyvěšena na úřední desce od 19.11.2014 i na elektronické ÚD. Doručeny byly 3 

žádosti (1 žádost byla později stažena), více zájemců se nepřihlásilo. Musí se jednat o 

pracovníka, který bude k zastižení k odvozu odpadu. 

Zůstali dva uchazeči: Karel Ivan a Jan Kovařík.  Vybrán byl Jan Kovařík.  

Schválení uchazeče na místo správce sběrného místa  

výsledek hlasování  pro 7 proti  0 zdrželi se  0 

 

K bodu 7.  

Zprávy z činnosti OÚ  

 dotace na protipovodňový systém a digitální povodňový plán byla připsána na náš účet 

 dotace na rok 2015 - v zápise z jednání zastupitelů kraje je informace o tom, že budou 

výzvy vyhlášeny v 1. čtvrtletí roku 2015 

 obdrželi jsme prodloužení SP na vybudování chodníků 
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 obdrželi jsme nabídku na kontejnery Eko-textil (solidnost fi a využívání v okolních obcích 

prověří Adámek Jan), jedná se o kontejnery na použitý textil a hračky  

 na dotaz občana z Charvátců - odvoz vytěžené zeminy od pana Chudárka - povoleno 

vyvážet k starým silážním jámám - po dokončení stavby bude zemina navezena zpět na 

pozemek a uvedeno do původního stavu 

 byly odvezeny pneumatiky ze sběrného místa - 87 ks 

 fi Compag z důvodu poruchy vozu nebyl odvezen papír - byla zjednána náprava 

 v tisku je nové číslo Kosořického zpravodaje - občanům bude dodán před svátky 

 bude provedeno zastínění únikových dveří na sále Obecního domu 

 akce na nejbližší období  

 27.12.2014 ČSŽ - vánoční posezení 

 10.01.2015 TJ Sokol - pochod Kosořická dvacítka 

 10.01.2015 SDH - výroční schůze  

 24.01.2015 Divadelní představení Dívčí válka  

 14.02.2015 Sportovní ples  

 06.03.2015 Hasičská zábava a Maškarní ples pro děti 

 poplatek za svoz komunálního odpadu a poplatek za psa bude vybírán od ledna 2015 a 

zůstává ve stejné výši, tj. 500,00 Kč/osobu a 50,00 Kč/psa   

 

K bodu 8. 

Diskuse: 

 Šantínová - cvičení s malými dětmi bude probíhat ve středu od 16 hodin 

 Králová - poděkování za práci zastupitelů a popřání k Svátkům vánočním i do nového 

roku  

 

K bodu 9. 

Návrh usnesení  
Návrh na usnesení předložila Pýchová Mojžíšová Denisa     

Schválení usnesení  

výsledek hlasování pro 7 proti 0 zdrželi se  0 

 

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 18:39 hodin, poděkoval všem za práci v roce 

2014 a popřál veselé Vánoční svátky a hodně úspěchů v roce 2015. 

  

Přílohy zápisu:   

presenční listina  

 program zasedání   

 usnesení zasedání  

  

Zapisovatelka:   Kovaříková Jaroslava 

 

Ověřovatelé:    Sabolová Marcela   

Koch Šárka       

 

 

 

 

 

   ……………………..     …………………………… 

 Ing. Tomáš Poslt      Václav Vávra  

 starosta obce       místostarosta obce 


